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Regiovisie jeugdhulp: ‘De menselijke maat moet terug. Het gaat om de ontwikkeling van kinderen. We 

kunnen het maar een keer goed doen.’

Maar ook:

‘Luister wat er in de regio nodig is, bepaal daarna welke zorg er áltijd aanwezig moet zijn en definieer 

vervolgens wat je lokaal, regionaal of landelijk organiseert.’

‘Het uitgangspunt moet zijn dat zorg naar ons toekomt in plaats van andersom. Zoals het nu te vaak gaat 

is schadelijk.’

‘Er wordt vaak gesproken over maatwerk terwijl het nog te vaak voorkomt dat de gemeente een plan 

opstelt en zoekt naar passende hulp waarbij budget en beschikbare zorg leidend is. Maar kijk nou eens 

écht wat kinderen, jongeren en ouders nodig hebben en biedt dat! Dat voorkomt bovendien dat het van 

kwaad tot erger wordt.’

Het zijn enkele uitkomsten van de bijeenkomst van dinsdagavond 30 november. Het was de derde in een 

serie van vier bijeenkomsten over dat wat volgens jongeren en ouders belangrijk is bij het maken van een 

regiovisie op jeugdhulp. Dinsdagavond 7 december vindt de laatste online bijeenkomst plaats voor de regio 

Noord-Oost Nederland.

Wil je aanstaande dinsdag meepraten? Dat kan. Er zijn nog plekken beschikbaar: klik hier om je aan te 

melden.

Waarom deze bijeenkomsten? 

In dit filmpje vertelt Gregory treffend waarom we deze bijeenkomsten organiseren. 

Meld je aan voor regiobijeenkomsten: invloed op specialistische jeugdzorg

https://www.clientenraad.nl/praat-mee/regiovisie-jeugdhulp-2-het-gaat-om-de-ontwikkeling-van-kinderen/

https://www.clientenraad.nl/bijeenkomsten/regiobijeenkomst-invloed-specialistische-jeugdzorg-noord-oost-nederland/
https://www.clientenraad.nl/bijeenkomsten/regiobijeenkomst-invloed-specialistische-jeugdzorg-noord-oost-nederland/
https://www.youtube.com/watch?v=Ng1lYnCcOlY
https://www.clientenraad.nl/nieuws/regiobijeenkomsten-invloed-op-specialistische-jeugdzorg/

